
Protokół Nr XVm/2020 
z XVIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 29 grudnia 2020 r. 

XVIII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali gimnastycznej Szkoły 
Podstawowej w Szewni Górnej 21 A, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 12:20 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Kostrubiec Piotr 
4. Pan Krawczyk Ryszard 
5. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
6. Pan Michałuszko Tomasz Marek 

7. Pani Polakowska Urszula Mariola 
8. Pani Skiba Bożena Ela 
9. Pani Słota Katarzyna 
10. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
11. Pani Beata Tyrka-Stećko 
12. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Radni nieobecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 

3. Pan Kuryło Jacek Marian 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
2. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy 
3. Pani Danuta Jaworska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Adamowie 
4. Pani Ewa Nogas - Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami. 
5. Pan Piotr Nogas - Inspektor ds. Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska 
6. Pani Aneta Zub - Podinspektor ds. Finansowych Gospodarki 

Odpadami. 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2 oraz 3 ) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
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5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021-2029. 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021. 
- odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej i opinii pozostałych Komisji, 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
- głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Uchwały Nr XXVI/229/18 Rady Gminy Adamów 
z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 
pobierania (zmienioną uchwałą NR XII/92/2019 Rady Gminy Adamów z dnia 30 grudnia 2019 r.). 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2021 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomani. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnym. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Ramowego Planu Pracy Rady Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 
Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przejazdu i przechodu 
przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 
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25. Rozpatrzenie pism. 

26. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

27. Zamknięcie obrad sesji 

Przebieg sesji: 

Ad 1. Otwarcia XVIII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 12, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji, poprosiła także 
o zachowanie reżymu sanitarnego oraz, aby osoby zabierające głos mówiły do mikrofonu. 

Ad 2. Pani Przewodnicząca - poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos. 
W sprawie porządku obrad głosu nie zabrano. 

Ad 3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XVII sesji VIII kadencji z dnia 
4 listopada 2020 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu obrad 
z poprzedniej sesji. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XVII sesji VIII kadencji Rady 
Gminy Adamów z dnia 4 listopada 2020 roku został przyjęty. 

Ad 4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 
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Ad.6 Podjecie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
Pani Skarbnik Gminy Adamów omówiła zmiany jakie zostały naniesione w projekcie 
uchwały od daty wysłania materiałów radnym do dnia dzisiejszego. Następnie zapytała 
radnych czy zgadzają się na ujęcie wspomnianych zmian. 
Radni poprzez poniesienie ręki (jednogłośnie) zgodzili się na proponowane zmiany. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
W związku z powyższym Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała 
zasadność dokonanych zmian. Zaznaczyła, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 
mają swoje odzwierciedlenie w uchwale budżetowej. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 7) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad 7. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Ad.8. Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazała zasadność dokonanych 
zmian a następnie odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, co do 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej. W związku z tym, 
że budżet Gminy Adamów na rok 2021 jest deficytowy, Pani Skarbnik odczytała uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie, pozytywnie opiniującą możliwość 
sfinansowania deficytu. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 
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Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 11) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2021. 
Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej. 

Pan Przewodniczący Mirosław Lewusz, odczytał protokół ostatniego posiedzenia 
kierowanej przez niego Komisji Rewizyjnej, która w oparciu o opinie Komisji Oświaty, 
Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów, 
oraz Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Adamów pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu gminy na rok 2021. 

Pani Beata Tyrka-Stećko (Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 
Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów), odczytała protokół 
ostatniego posiedzenia kierowanej przez nią komisji, w którym zawarto pozytywną 
opinie projektu budżetu gminy na rok 2021. 

Pan Tomasz Michałuszko (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów), odczytał protokół 
ostatniego posiedzenia kierowanej przez niego komisji. Zaznaczył, że podczas posiedzenia 
Pani Skarbnik dokonała niezbędnych wyjaśnień i udzieliła odpowiedzi na zadane przez 
radnych pytania. Po przeprowadzonej dyskusji, komisja pozytywnie opiniuje projekt 
budżetu gminy na rok 2021. 

Pani Skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 
pozytywnie opiniującą projekt w sprawie budżetu na rok 2021. 

W części dotyczącej dyskusji nad projektem uchwały budżetowej Pan radny Jan Teterycz 
zapytał czy w załączniku nr 6 do uchwały w punkcie 90095 nie popełniono błędu. W jego 
ocenie kwota dofinansowania zewnętrznego na kompleksową rewitalizację obszarów 
zdegradowanych jest zdecydowanie za niska i niestanowi deklarowanych przez Pana Wójta 
ponad 80% całości zwrotu z rewitalizacji. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że wskazana przez radnego kwota jest jak najbardziej 
prawidłowa. Wskazała, że podany przez Pana radnego punkt z załącznika dotyczy budowy 
oświetlenia wraz z budową chodnika i ciągu pieszo- rowerowego przy drodze gminnej 
w miejscowości Jacnia. W związku z nieotrzymaniem pozwolenia na budowę, Gmina musi 
ponieść na to zadanie koszty własne. 

Pan Wójt Gminy Adamów wyjaśnił cały proces złożenia i realizacji tego 
typu wniosków wraz ze sposobem ich finansowania oraz rozliczenia. W swojej 
wypowiedzi szczególnie podkreślił, że to ze względu na błędy jakie zaistniały po procesie 
modernizacji w Starostwie Powiatowym w Zamościu, Gmina nie otrzymała na omawiane 
działanie pozwolenia i aby nie utracić dofinansowania całości projektu rewitalizacji, 
na etapie podpisywania umowy wyłączono omawiane działanie z projektu. 
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W związku z tym, że radni nie zadali innych pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14) 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Uchwały Nr XXVI/229/18 Rady Gminy Adamów 
z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 
ich pobierania (zmienioną uchwałą NR XII/92/2019 Rady Gminy Adamów z dnia 
30 grudnia 2019 r.). 

Pani Danuta Jaworska- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 
omówiła projekt uchwały. Przedstawiła proces wyłonienia spółdzielni, koszty i zakres usług 
oraz proces finansowania. 
W związku z tym, że radni nie zadali innych pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
Pani Kierownik odczytała projekt uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 16) 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 

Pani Danuta Jaworska- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Adamowie 
omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie. 
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Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 17) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 18) 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2021 rok. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały zaznaczając, że Rada Gminy zgodnie 
z zapisami ustawy jest zobligowana do corocznego podjęcia uchwały z programem 
profilaktyki. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 19) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 20) 

Ad. 13 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomani. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 21) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 22) 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Adamów. 

Pan Piotr Nogas - pracownik Urzędu Gminy Adamów omawiając projekt uchwały zaznaczył, 
że nowy regulamin zakłada zwiększenie częstotliwości odbioru. Wyjaśnił kwestie pojemników, 
kompostowników oraz wskazał, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez PPIS 
w Zamościu. 
0 głos w sprawie projektu uchwały poprosił Pan Radny Jan Teterycz, który ostro zaprotestował 
w sprawie tak radykalnych podwyżek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Pani Przewodnicząca pouczyła Pana radnego, że obecnie trwa dyskusja nad zupełnie innym 
projektem uchwały. 
Pan radny Teterycz przeprosił, usprawiedliwiając się tym, że „zaczytał się w projektach". 

W związku z tym, iż radni nie zadali innych pytań oraz nie zgłosili żadnych 
propozycji, Pan Piotr Nogas odczytał projekt uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Jan Kawałko Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 23) 
Pan radny Jan Teterycz ze względu na awarię urządzenia elektronicznego oddał głos ręcznie 
imiennie za przyjęciem projektu uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 23A) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 24) 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
1 zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnym. 

Pan Piotr Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały 
zaznaczając, że jest ona uzupełnieniem uchwały poprzedniej. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 25) 
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Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 26) 

Pan Piotr Nogas poprosił o możliwość przedstawienia do zaopiniowania przez Radę Gminy 
Adamów projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie wprowadzenia 
na obszarze województwa lubelskiego ograniczeń i zakazów eksploatacji instalacji, 
w których następuje spalanie paliw. 

Pani Przewodnicząca wyraziła zgodę na przedstawienie pisma Zarządu Województwa 
Lubelskiego wraz z projektem uchwały. 

Pismo Zarządu Województwa Lubelskiego wraz z projektem uchwały Sejmiku 
Województwa Lubelskiego. 

Pracownik Urzędu Gminy Adamów Pan Piotr Nogas przedstawił i omówił treść pisma 
Zarządu Województwa Lubelskiego z dnia 25 listopada 2020 roku znak: 
DS-III.721.8.2020.BŁE, adresowanego do Wójta Gminy. Pan Nogas wskazał, że zgodnie 
z informacjami zawartymi w w/w piśmie Zarząd Województwa Lubelskiego podjął uchwałę 
w sprawie przyjęcia i skierowania do opiniowania nowego projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Lubelskiego w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa lubelskiego 
ograniczeń i zakazów eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. Pracownik 
Urzędu Gminy wyjaśnił, że radni zostali zapoznani z poprzednim projektem uchwały 
w przedmiotowym zakresie, podczas prac komisji stałych w dniu 22 września 2020 roku 
oraz podczas obrad XVI sesji Rady Gminy Adamów, która odbyła się w dniu 24 września 
2020 roku. Radni wówczas wyrazili negatywną opinię w sprawie w/w projektu uchwały. 

Z przyczyn technicznych Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła przerwę 
do chwili usunięcia awarii oświetlenia w sali posiedzeń. 

Po przerwie Pan Nogas Piotr przedstawił i omówił załącznik nr 1 do uchwały Zarządu 
Województwa Lubelskiego w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa lubelskiego 
ograniczeń i zakazów eksploatacji instalacji wraz z jej uzasadnieniem. Następnie 
odpowiedział na zadane przez radnych pytania i omówił różnice pomiędzy starym a nowym 
projektem. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie ręczne imienne zadając 
pytanie: Kto z Państwa radnych jest za podtrzymaniem stanowiska Rady Gminy Adamów 
z dnia 24 września 2020 roku, a tym samym, kto jest za wyrażeniem negatywnej opinii 
w sprawie w/w nowego projektu uchwały dotyczącej wprowadzenia na na obszarze 
województwa lubelskiego ograniczeń i zakazów eksploatacji instalacji, w których następuje 
spalanie paliw. 

Głosowanie ręczne imienne. 
Za podtrzymaniem stanowiska Rady Gminy Adamów z dnia 24 września 2020 roku, 
a tym samym za wyrażeniem negatywnej opinii w sprawie w/w nowego projektu uchwały 
głosowali: 

Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
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Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 27) 
Pani Przewodnicząca Bożen Skiba stwierdziła, że Rada Gminy Adamów podtrzymała swoje 
stanowisko z dnia 24 września 2020 roku, a tym samym negatywne opiniuje nowy projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa lubelskiego ograniczeń 
i zakazów eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Przed omówieniem projektu uchwały przez pracownika merytorycznego, Pani Skarbnik wyjaśniła, 
że ustawodawca wyraźnie wskazuje, iż system ma być samofinansujący się. Oznacza 
to, że jednostka samorządu terytorialnego nie może zarówno ponosić kosztów, ani też zarabiać 
na gospodarowaniu odpadami komunalnymi. Pani Skarbnik zaznaczyła, że jesteśmy po otwarciu 
przetargu. Ofertę złożyła tylko jedna firma. Propozycja na 11 miesięcy to ponad 740 tysięcy zł, 
natomiast 3608 osób figuruje w ewidencji opłat za odpady komunalne. Pani Skarbnik wskazała, 
że propozycje sfinansowania systemu gospodarowania odpadami Państwo radni otrzymali, 
w związku z powyższym zaprosiła do dyskusji i składania propozycji sfinansowania systemu 
zaznaczając jednocześnie, swoją otwartość na wszystkie propozycje. 

Pani Beata Tyrka-Stećko zapytała o zeszłoroczny koszt tego działania. 

Pani Skarbnik wskazała na kwotę ponad 370 000 zł, w tym roku jest to kwota 675 100 zł 
plus 8 tys. zł za obsługę miesięcznie. 
Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów zaapelował, aby nie sugerować się kwotami 
przetargu z przed dwóch lat z uwagi na duże podwyżki za realizację tego typu usług. Następnie 
przybliżył kwestie związane z możliwymi wariantami naliczania stawek, a także obecny sposób 
kalkulacji kosztów przez firmy. Wskazał również, że jedyną drogą do obniżenia stawek w roku 
przyszłym jest segregacja odpadów. Stwierdził także, że w sąsiednich gminach stawki 
są na podobnym poziomie. 

Pani Aneta Zub - Pracownik Urzędu Gminy wyjaśniła również kwestie techniczne związane 
wariantami finansowania oraz kompostowaniem odpadów. 

Pan radny Teterycz Jan zapytał co będzie ze stawkami w sytuacji jeżeli część z tych 
zarejestrowanych 3608 osób zrezygnuje ze złożenia deklaracji, wyjedzie lub nie będzie prowadzić 
segregacji. 

Pan Wójt wraz z Panią Anetą Zub stwierdzili, że wyliczenia są prowadzone na podstawie 
posiadanych danych i są to kalkulacje szacunkowe. Jeżeli w danym gospodarstwie domowym jest 
zgłoszonych mniej osób niż mieszka w rzeczywistości to wówczas wzywa się do złożenia 
deklaracji. Jednakże każdy przypadek jest indywidualny i są różne stacje życiowe. Segregowanie 
odpadów narzuca nie gmina lecz ustawodawca. Gmina będzie kontrolowała segregacje 
i w przypadku naruszeń zostaną naliczone wyższe kwoty w wysokości dwu krotności stawki 
minimalnej. 

Rada Gminy Adamów w głosowaniu ręcznym imiennym ustaliła metodę ustalenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi od osoby jako najbardziej sprawiedliwą. 

Głosowanie ręczne imienne. 
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Za proponowaną metodą ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi głosowali: 

Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 28) 

Pan radny Jan Kawałko zapytał w jaki sposób zwrócone zostaną środki tym mieszkańcom, 
którzy będą segregować odpady. 

Pan Wójt wskazał, że nie ma takiej możliwości. Gmina tutaj nie ma wpływu na wysokość stawek 
i możemy liczyć na to, że system ten nam się zbilansuje. Pani Skarbnik wyjaśniła, że mamy 
tu do czynienia z podobną sytuacją jak w systemie alkoholowym. Jeżeli zostaną środki to w roku 
następnym wprowadza się je do budżetu na ten sam system. Jednakże jest to sytuacja wysoce 
hipotetyczna ze względu na trudności w egzekwowaniu zaległości 

Pani Aneta Zub przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali innych pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 29) 
Pan radny Jan Kawałko ze względu na awarię urządzenia elektronicznego oddał głos ręcznie 
imiennie za przyjęciem projektu uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 29 A) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 30) 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Pani Aneta Zub- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt uchwały 
wskazując zasadność jej podjęcia. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
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Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 31) 
Pan radny Jan Kawałko ze względu na awarię urządzenia elektronicznego oddał głos ręcznie 
imiennie za przyjęciem projektu uchwały. 
(Zał. Prot. Nr 31 A) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 32) 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Ramowego Planu Pracy Rady Gminy Adamów. 

Pani Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 33) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 34) 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Adamów. 

Pan Mirosław Lewusz- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów omówił 
i przedstawił projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 35) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 36) 

Ad.20 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 
Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów. 

Pani Beata Tyrka-Stećko- Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 
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Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowisk Rady Gminy Adamów omówiła i przedstawiła 
projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 37) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 38) 

Ad.21 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów. 

Pan Tomasz Michałuszko- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów omówił 
i przedstawił projekt uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 39) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 40) 

Ad.22 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
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Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 41) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 42) 

Ad.23 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 43) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 44) 

Ad.23 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przejazdu i przechodu 
przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas- pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji, 
co do przyjmowanej uchwały, Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan, Beata Tyrka-Stećko. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 45) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 46) 

Ad.25 i 26 Rozpatrzenie pism oraz wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Wniosek w sprawie sprawie kupna dzierżawionej działki nr 384/3 o powichrzeni 0,1815 ha 
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy. Pani radna Katarzyna Słota omówiła uzyskane informacje 
w terenie i zarekomendowała pozytywne rozpatrzenie wniosku. Pan Wójt stwierdził, 
że w tej sytuacji wystosuje pismo do wnioskodawcy i jeżeli zgodzi się on ponieść wszystkie związane 
ze sprzedażą koszty to działka zostanie zbyta. 
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Radni Gminy Adamów (jednogłośnie) poprzez podniesienie ręki wyrazili wstępną zgodę na sprzedaż. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Wniosek w sprawie sprzedaży działki o nr ewidencyjnym 700/3 położonej w Suchowoli 
o po wichrzeni 0,1233 ha, która została wydzielona z działki gminnej nr 700 na której przebiega drogi 
przedstawiła Pani radna Urszula Polakowska. 

Pani Ewa Nogas oraz Pan Wójt Gminy Adamów przedstawili Radzie wszystkie posiadane informacje 
na temat stanu faktycznego i prawnego wnioskowanej działki Radni Gminy Adamów (jednogłośnie) 
poprzez podniesienie ręki wyrazili wstępną zgodę na sprzedaż. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Wniosek w sprawie sprzedaży działki o nr ewidencyjnym 250/8 obręb Szwenia Dolna przedstawiła 
Pani radna Urszula Polakowska. 

Pani Ewa Nogas oraz Pan Wójt Gminy Adamów przedstawili Radzie wszystkie posiadane informacje 
na temat stanu faktycznego i prawnego wnioskowanej działki. 

W stosunku do przedmiotowego wniosku postanowiono dokonać rozpoznania w ternie. 

Pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubelskiego w Lublinie przekazane przez Starostę 
Powiatu Zamojskiego Pan Stanisława Grześko w sprawie powoływania gminnych rad seniorów 
jako ciał doradczych. 

Rada Gminy Adamów na czas stanu epidemii obowiązującego na terenie Kraju postanowiła 
nie podejmować działań w tym przedmiocie. 

Pismo Głównego Inspektora Ochrony Środowiska w sprawie składowania i magazynowania 
odpadów oraz zintensyfikowanego zjawiska porzucenia odpadów w tym niebezpiecznych 
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Pani Bożena Skiba 

Pismo w sprawie dofinansowanie funduszu sołeckiego w rozwój nowoczesnych metod powiększani 
gospodarstw rolnych i zwiększenie ekonomiki gospodarstw rolnych poprzez wzrost 
ich powierzchni przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Adamów. 

Wójt Gminy Adamów wskazał, iż wszystkie informacje dotyczące tzw grand- u sołeckiego znajdują 
się na stronie gminy. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że napływają petycje w sprawie szczepień przeciw wirusowi 
SARSCOV2 oraz w sprawie obostrzeń związanych ze stanem epidemii. Petycje te zostaną 
skierowane do Komisji Skarg Wniosków i Petycji, a w przypadku napływu większej ich ilości 
zostaną ne rozpatrzone zbiorczo. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów oraz Pan Wójt Gminy Adamów złożyli życzenia 
Noworoczne wszystkim mieszkańcom oraz radnym. 
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Ad.27 Zamknięcie obrad sesji. 

Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XVIII sesji 
VIII kadencji^Rpdy Gminy Adamów. 

Nagranie udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów. 
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